
Občina Dobrova-Polhov Gradec      
Občinski svet 
Ul. Vladimirja Dolničarja 2 
1356 Dobrova 
 

Zapisnik  
8. izredne seje občinskega sveta Občine Dobrova-Polhov Gradec, ki je bila 
v torek, 9. avgusta 2005 ob 19. uri v sejni dvorani Kulturnega doma 
Jakoba Trobca v Polhovem Gradcu.  
 
Skladno z določbami 23. člena Poslovnika občinskega sveta in na zahtevo 
občinskih svetnikov Harisona Kirinčič, Marjana Plestenjak, Milana Velkovrh 
in Matejke Rotar, je župan sklical sejo občinskega sveta za obravnavanje 
in odločanje o nujni zadevi.  
 
Prisotni svetniki: dr. Janko Dolinar, Janko Dolinar, Andreja Dolinar, 
Harison Kirinčič, Leopold Oblak, Jože Oven, Marjan Plestenjak, Viktor 
Prosen, Mateja Rotar, Milan Velkovrh. 
 
Odsotni svetniki: Franc Bradeško, opr., Damjan Širca, opr., Marjan 
Pograjc, Olga Skopec, Anton Potočnik.   
 
Ostali prisotni: Riko Gantar, občinski urbanist 
 
Sejo je na podlagi določil 26. člena Poslovnika občinskega sveta vodil 
podžupan Franc Setnikar.  
 
Podžupan je svetnike pozdravil in ugotovil, da je seja sklepčna ter dal na 
glasovanje predlog dnevnega reda:  
 
1. Preveritev in izdaja smernic ter strokovnih podlag in projektnih 

pogojev- DLN za zagotavljanje poplavne varnosti jugozahodnega dela 
Ljubljane (dopis MOP št. 350-12-3/2005-MB, prejetega 01.08. 2005).  

2. Dopolnitev oz. popravek sklepa občinskega sveta 160/3/18 
 

Dnevni red je bil soglasno sprejet.  
 
Pismene predloge k prvi točki dnevnega reda sta posredovala svetnika 
Leopold Oblak in Harison Kirinčič, ki so jih svetniki prejeli na seji. Prav 
tako pa so prejeli osnutek uradnih smernic, izdelanih s strani občinskega 
urbanista, izdelanih na ponovno zahtevo ministrstva za okolje in prostor.  
 
Ad 1) Preveritev in izdaja smernic ter strokovnih podlag in 
projektnih pogojev- DLN za zagotavljanje poplavne varnosti 
jugozahodnega dela Ljubljane (dopis MOP št. 350-12-3/2005-MB, 
prejetega 01.08. 2005)  
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Podžupan Franc Setnikar je uvodoma pod obravnavano točko dnevnega 
reda opozoril svetnike, da je potrebno ločevati strokovni in politični vidik 
gledanja na predlagani državni lokacijski načrt, prav tako pa je svetnike 
pozval, da morajo biti izjave in predlogi sveta in izdane strokovne 
smernice usklajene.  Besedo je predal občinskemu urbanistu Riku 
Gantarju, ki je prisotnim ponovno pojasnil pravno podlago za izdajo 
strokovnih smernic, v zvezi pozivom ministrstva za okolje in prostor, pri 
pripravi državnega lokacijskega načrta. Izrecno je poudaril, da smernice 
niso bile dane za izdelavo zadrževalnika, takega, kot je, temveč bi bile 
smernice izdane enake tudi za druge protipoplavne rešitve. Izdane 
smernice so v skladu z novimi veljavnimi občinskimi akti. V kolikor ne bi 
bile izdane, bi ministrstvo smatralo, da se do predloga ne opredeljujemo.  
Svetnikom je predlagal, da se za nasprotovanje izvedbi državnega 
lokacijskega načrta obrnejo direktno na državne organe, na pripravljavce 
predloga.    
V razpravi so sodelovali svetniki Leopold Oblak, Franc Setnikar, Harison 
Kirinčič, Jože Oven, Janko Dolinar, Marjan Plestenjak, Mateja Rotar, Viktor 
Prosen, Andreja Dolinar.  
Svetnik Oblak je bil mnenja, da njegov predlagan pismeni predlog vsebuje 
alternativno rešitev predlagani izgradnji, saj meni, da je občino najprej 
potrebno razbremeniti ter šele nato reševati ljubljansko področje. Menil 
je, da izdane smernice niso v skladu s stališči občinskega sveta. Franc 
Setnikar je poudaril, da so smernice napisane korektno, ter na podlagi 
veljavnih prostorskih dokumentov, za nasprotovanje izgradnji 
zadrževalnikov na način, ki je bil predstavljen s strani ministrstva, pa je 
potrebno uporabiti argumentirane razloge proti izgradnji, strokovne, kot 
tudi politične. Harison Kirinčič je bil mnenja, da strokovno in politično 
mnenje sovpadata, saj meni, da z izdanim strokovnim mnenjem ni 
možnosti za nasprotovanje izgradnji predlaganih zadrževalnikov, prav 
tako pa smernic ni potrdil občinski svet niti jih ne podpira. Mnenje je 
podprl tudi Jože Oven, ki je menil, da so smernice povzete še po 
prostorskih dokumentih bivše občine Ljubljana Vič Rudnik, župan pa bi 
občinski svet moral seznaniti z izdajo smernic. Harison Kirinčič v svojem 
pismenem predlogu predlaga, da se ministrstvo za okolje in prostor 
pismeno obvesti, da se občinski svet z izdanimi smernicami ne strinja in v 
celoti nasprotuje vsem predlaganim variantam zadrževalnikov ter 
predlaga drugačno rešitev.  
Svetnik Janko Dolinar je bil mnenja, da če se izdane smernice izrabljajo 
kot za izdano soglasje k gradnji zadrževalnikov, naj župan ali občinski 
svet le te prekliče. Ali pa je potrebno ministrstvu na nek drug način 
povedati, da nočemo takih zadrževalnikov. Marjan Plestenjak je povedal, 
da gre za zadeve, stare trideset let ter povedal zgodovino planirane 
izgradnje zadrževalnika na Božni. Občina ne sme nositi posledic na račun 
napak, storjenih v Ljubljani, rešitev naj bo enostavna in politična- 
zadrževalniki se ne smejo izgraditi, naj predlagajo kakšno drugo, milejšo 
rešitev. Predlagal je, da se imenuje delovna skupina, ki bo spremljala 
postopek DLN in se dogovarjala z načrtovalci.  Prav tako je svetnike 
seznanil s predvideno sanacijo kamnoloma Hrastenice pred leti. Andreja 
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Dolinar je zastavila vprašanje v zvezi z opredelitvijo glinokopa v Razorih, 
preveriti je namreč potrebno sploh obstoječo možnost črpanja, saj meni, 
da je na tem področju sploh ni, zastavlja pa tudi vprašanje, zakaj se ne 
koristi gline iz ljubljanskega področja?  
Po nadaljnji podrobni razpravi so svetniki sprejeli stališče, da občinski 
svet nasprotuje vsem posegom v Hrastenicah, je proti izkopavanju gline v 
Razorih, prav tako pa se je odločil, da se pripravljavcu DLN posreduje 
namesto smernic za izdelavo projektov sklepe občinskega sveta iz sedme 
in osme izredne seje v predmetni zadevi. 
Za izvedbo odločitev občinskega sveta so bili v ta namen sprejeti 
naslednji sklepi:  
  
Sklep 171/1/8i 
V zvezi s pozivom Ministrstva za okolje in prostor, v zadevi državnega 
lokacijskega načrta za zagotavljanje poplavne varnosti jugozahodnega 
dela Ljubljane, št. 350-12-3/2005-MB z dne 26.07. 2005, Občinski svet 
nasprotuje vsem posegom v ureditvenem območju VE 39/1 Hrastenice- 
Kamnolom, do sprejetja prostorskega izvedbenega načrta občine.    
 
ZA: 10 glasov      PROTI: 0 glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Sklep 172/2/8i 
V zvezi s pozivom Ministrstva za okolje in prostor, v zadevi državnega 
lokacijskega načrta za zagotavljanje poplavne varnosti jugozahodnega 
dela Ljubljane, št. 350-12-3/2005-MB z dne 26.07. 2005, Občinski svet 
ugotavlja, da v prostorskem planu občine Dobrova- Polhov Gradec ni 
opredeljenih glinokopov in tako v navezavi s sklepom občinskega sveta št. 
169/1/7i z dne 27.07. 2005, proti izgradnji zadrževalnikov za 
zagotavljanje poplavne varnosti jugozahodnega dela Ljubljane, nasprotuje 
kakršnemukoli izkopavanju gline. 
 
ZA: 10 glasov      PROTI: 0 glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Sklep 173/3/8i 
Občinski svet občine Dobrova- Polhov Gradec nalaga upravi občine, da v 
zvezi s pozivom Ministrstva za okolje in prostor, v zadevi državnega 
lokacijskega načrta za zagotavljanje poplavne varnosti jugozahodnega 
dela Ljubljane, št. 350-12-3/2005-MB z dne 26.07. 2005, pripravljavcu 
DLN posreduje namesto smernic za izdelavo projektov sklepe občinskega 
sveta iz sedme in osme izredne seje v predmetni zadevi. 
 
ZA: 10 glasov      PROTI: 0 glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
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Sklep 174/4/8i 
Imenuje se delovna skupina za spremljanje postopka priprave prostorske 
dokumentacije- državnega lokacijskega načrta (DLN) za zagotavljanje 
poplavne varnosti jugozahodnega dela Ljubljane, v sestavi občinskih 
svetnikov Marjana Plestenjak, Harisona Kirinčič, Leopolda Oblak, in 
svetnice Andreje Dolinar. Delovna skupina pripravi mnenja in predloge za 
odločanje na občinskem svetu.  
 
ZA: 10 glasov      PROTI: 0 glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 

Ad 2) Dopolnitev oz. popravek sklepa občinskega sveta 160/3/18 
 
Na prvem delovnem sestanku skupine, ki je bila ustanovljena s sklepom 
občinskega sveta občine Dobrova- Polhov Gradec, za razrešitev statusa 
Kulturnega doma Jakoba Trobca v Polhovem Gradcu, ki je bil v sredo, 22 
junija 2005 je bilo dogovorjeno, da se posreduje občinskemu svetu 
predlog za popravek sklepa 160/3/18, ker so mnenja, da formulacija 
doma v osrednji funkciji infrastrukturnega objekta v Polhovem Gradcu ni 
primerna, ker ne ponazarja dejanskega stanja doma.  
Predlaga se sprejem sklepa, kot navedeno.  
 
Sklep 175/5/8i 
Sklep občinskega sveta občine Dobrova- Polhov Gradec 160/3/18 se 
popravi tako, da se glasi: Občinski svet sprejme sklep, da nasprotuje 
vračilu Kulturnega doma Jakoba Trobca in pripadajočih zemljišč 
(parkirišče) Cerkvi v naravi, ker je Kulturni dom Jakoba Trobca v funkciji 
opravljanja javnih služb- krajevne skupnosti, matičnega urada, občinskih 
pisarn in kulturne dvorane v Polhovem Gradcu. Za dosego omenjenega 
cilja naj občina in župan uporabi vsa možna pravna sredstva. 
 
ZA: 7 glasov      PROTI: 1 glasov 
Sklep je bil sprejet.  
 
Seja je bila zaključena ob 21.30 uri. 
 
 
Zapisala: Mateja Tavčar 
 
 

 
               Lovro MRAK 

         Župan  
 


